
ΗΜΕΡΟΜΗΝΙΑ ΣΥΝΕ∆ΡΙΑΣΗΣ : 05.03.2016 

ΑΡΙΘΜΟΣ ΣΥΝΕ∆ΡΙΑΣΗΣ : 3η 

ΑΡΙΘΜΟΣ ΑΠΟΦΑΣΗΣ : 46η 

ΗΜΕΡΟΜΗΝΙΑ ΑΠΟΦΑΣΗΣ : 05.03.2016 

 

ΑΡΙΘΜ. ΠΡΩΤ : 1964/07-03-2016 

Ενηµέρωση, συζήτηση και λήψη απόφασης σχετικά µε το προσφυγικό 

πρόβληµα, έπειτα από τη σύσκεψη που πραγµατοποιήθηκε στην 

Περιφέρεια Θεσσαλίας στις 05-03-2016. 

 

∆ήµαρχος : Κουτσάφτης Παναγιώτης 

 

ΣΥΝΘΕΣΗ ∆ΗΜΟΤΙΚΟΥ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ ∆ΗΜΟΥ ΖΑΓΟΡΑΣ - ΜΟΥΡΕΣΙΟΥ  

Πρόεδρος : Χιώτης ∆ηµήτριος  

Αντιπρόεδρος : Καµπούρης Νικόλαος  (ΑΠΩΝ) 

Γραµµατέας : Κουτσελίνης Προκόπιος   

  

ΠΑΡΟΝΤΕΣ ∆ΗΜΟΤΙΚΟΙ ΣΥΜΒΟΥΛΟΙ :  

1.ΣΟΥΛ∆ΑΤΟΣ ΑΠΟΣΤΟΛΟΣ  

2.ΧΡΙΣΤΟ∆ΟΥΛΟΥ ΓΕΩΡΓΙΑ  

3.ΚΟΝΤΟΓΙΩΡΓΟΣ ΑΠΟΣΤΟΛΟΣ  

4.ΧΙΩΤΗΣ ∆ΗΜΗΤΡΙΟΣ - ΜΑΡΙΝΟΣ  

5. ΤΣΕΛΕΠΗΣ ΑΠΟΣΤΟΛΟΣ 

6.ΒΑΣΤΑΡ∆ΗΣ ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ  

7.ΓΑΡΥΦΑΛΛΟΥ ΑΝΑΣΤΑΣΙΟΣ  

8. ΚΑΟΥΝΑΣ ΒΑΣΙΛΕΙΟΣ  

9.ΡΕΠΑΝΙ∆ΗΣ ΒΑΣΙΛΕΙΟΣ  

10.ΤΣΑΠΡΑΖΗΣ ΒΑΣΙΛΕΙΟΣ  

ΑΠΟΝΤΕΣ ∆ΗΜΟΤΙΚΟΙ ΣΥΜΒΟΥΛΟΙ :  

1.ΑΛΤΙΝΗΣ ΑΝΕΣΤΗΣ  

2.ΜΑΡΓΑΡΙΤΗΣ ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ  

3.ΣΑΜΑΡΑ ΜΑΡΙΑ  

4.ΜΠΡΙΖΗΣ ΘΕΟ∆ΩΡΟΣ  

5.ΚΑΤΣΙΦΟΣ ΑΠΟΣΤΟΛΟΣ  

6.ΛΑΣΚΟΣ ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ  

7.ΕΥΑΓΓΕΛΟΥ ΝΙΚΟΛΑΟΣ 

8.ΚΑΜΠΟΥΡΗΣ ΝΙΚΟΛΑΟΣ  

9.ΚΟΥΡΕΛΑΣ ΤΡΙΑΝΤΑΦΥΛΛΟΣ     
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ΠΑΡΟΝΤΕΣ ΠΡΟΕ∆ΡΟΙ ∆ΗΜΟΤΙΚΩΝ & ΤΟΠΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ :  

1.ΨΑΘΑΣ ΓΕΩΡΓΙΟΣ - ∆.Κ. ΖΑΓΟΡΑΣ  

2.ΧΙΩΤΗΣ ΝΙΚΟΛΑΟΣ - Τ.Κ. ΠΟΥΡΙΟΥ  

3.ΧΡΙΣΤΟ∆ΟΥΛΟΥ ΑΛΕΞΑΝ∆ΡΟΣ - Τ.Κ. ΑΓΙΟΥ ∆ΗΜΗΤΡΙΟΥ  

5. ΜΑΜΟΥΡΗΣ  ΕΥΑΓΓΕΛΟΣ - Τ.Κ. ΜΟΥΡΕΣΙΟΥ  

6. ΝΑΝΟΣ ΠΑΝΑΓΙΩΤΗΣ - Τ.Κ. ΤΣΑΓΚΑΡΑ∆ΑΣ  

ΑΠΟΝΤΕΣ ΠΡΟΕ∆ΡΟΙ ∆ΗΜΟΤΙΚΩΝ & ΤΟΠΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ :  

1.ΚΟΥΦΟΓΙΑΝΝΗΣ∆ΗΜΗΤΡΙΟΣ - Τ.Κ. ΜΑΚΡΥΡΡΑΧΗΣ  

2.ΜΑΡΓΑΡΙΤΗΣΣΤΕΦΑΝΟΣ - Τ.Κ. ΑΝΗΛΙΟΥ  

3.ΓΛΟΥΜΗΣ ΑΠΟΣΤΟΛΟΣ - Τ.Κ. ΚΙΣΣΟΥ  

4. ΝΑΝΟΣ ΚΩΝ/ΝΟΣ - ΕΚΠΡΟΣΩΠΟΣ Τ.Κ. ΞΟΥΡΥΧΤΙΟΥ  

 

Σύµφωνα µε την από 05-03-2016 πρόσκληση του  κ. Προέδρου, που 

επιδόθηκε κατά τα νόµιµα και τις διατάξεις του άρθρου 67 του Ν. 3852/2010.  

Ο ∆ήµαρχος, κ. Κουτσάφτης Παναγιώτης, προσκλήθηκε νόµιµα, σύµφωνα µε 

το άρθρο 67 παρ. 6 του Ν. 3852/2010 και παρέστη στην συνεδρίαση. 

Ο ∆ηµοτικός Σύµβουλος κ. Τσελεπής Απόστολος,αποχώρησε από τη 

συνεδρίαση ως ένδειξη διαµαρτυρίας, κατά τη διάρκεια της συζήτησης του θέµατος. 

Ο Πρόεδρος της Τ.Κ. Μούρεσι κ. Μαµούρης Ευάγγελος, προσήλθε κατά την 

διάρκεια της ενηµέρωσηςτου κ. ∆ηµάρχου. 

Αφού διαπιστώθηκε ότι υπάρχει απαρτία, ο κ. Πρόεδρος κήρυξε την έναρξη 

της συνεδρίασης.  

Στη Συνεδρίαση παραβρέθηκε η ∆ηµοτική Υπάλληλος, κ. Τσόγκα Αικατερίνη, 

για την τήρηση των πρακτικών.  

 

Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α  Α Π Ο Φ Α Σ Η Σ  

Από το πρακτικό της 3ης Έκτακτης   Συνεδρίασης του ∆ηµοτικού Συµβουλίου 

του ∆ήµου Ζαγοράς - Μουρεσίου, που συνεδρίασε στην αίθουσα Συνεδριάσεων του 

∆ήµου Ζαγοράς - Μουρεσίου, στην Ζαγορά, την 05.03.2016, ηµέρα Σάββατο  και 

ώρα 19:00.  

 

ΘΕΜΑ : Μοναδικό  

Ενηµέρωση, συζήτηση και λήψη απόφασης σχετικά µε το προσφυγικό πρόβληµα, 

έπειτα από τη σύσκεψη που πραγµατοποιήθηκε στην Περιφέρεια Θεσσαλίας στις 05 

- 03-2016. 

 

Οκ. Πρόεδρος, ενηµέρωσε το σώµα ότι η παρούσα συνεδρίαση 

πραγµατοποιείται µε το χαρακτήρα του κατεπείγοντος, εξαιτίας των ραγδαίων 

εξελίξεων που λαµβάνουν χώρα, καθώς επίσης και της έκτακτης σύσκεψης που 
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πραγµατοποιήθηκε την ίδια ηµέρα στην Περιφέρεια Θεσσαλίας, για το προσφυγικό 

ζήτηµα. 

Στη συνέχεια, το λόγο έλαβε ο κ. ∆ήµαρχος, ο οποίος ανέφερε τα παρακάτω: 

Υπάρχουν τεράστιες ροές προσφύγων σ’ όλη την Ελλάδα. Η κυβέρνηση όρισε 

συντονιστικό όργανο µε επικεφαλή τον Υφυπουργό Άµυνας κ. Βίτσα, το οποίο θα 

οδηγεί και θα οργανώνει το προσφυγικό. Πραγµατοποιήθηκε σύσκεψη µε τους 

Περιφερειάρχες και σήµερα έγινε σύσκεψη στην Περιφέρεια Θεσσαλίας µε τους 

∆ηµάρχους της Θεσσαλίας. Η Τοπική Αυτοδιοίκηση δυστυχώς θα σηκώσει όλο το 

βάρος του προσφυγικού ζητήµατος Πρέπει οι ∆ήµαρχοι να προτείνουν χώρους για 

µεσοπρόθεσµη αλλά και για µακροπρόθεσµη φιλοξενία των προσφύγων, σύµφωνα 

µε τις υποδείξεις και τις προδιαγραφές που θέτει το κράτος. Οι χώροι αυτοί πρέπει να 

πληρούν κάποιες προϋποθέσεις, όπως να µην είναι κοντά σε σχολεία και στον 

αστικό ιστό ή µέσα σε τουριστικές περιοχές. Αυτά είναι τα χαρακτηριστικά αυτών των 

χώρων. Κάθε µέρα αλλάζει ο σχεδιασµός. Καλούµαστε να συζητήσουµε πως 

µπορούµε κι εµείς να συνεισφέρουµε σ’ αυτή την υπόθεση µε οποιονδήποτε τρόπο. 

Η Τοπική Αυτοδιοίκηση παίρνει το µεγαλύτερο µέρος του προβλήµατος. ∆εν 

υπάρχουν κωδικοί στον προϋπολογισµό, ώστε να µπορούµε να χρησιµοποιήσουµε 

κάποια χρήµατα για το σκοπό αυτό. Πρέπει να λυθεί το οικονοµικό  ζήτηµα. Ίσως 

χρειαστεί και προσωπικό για τη φύλαξή τους. Η Ευρωπαϊκή Ένωση θα διαθέσει 

χρήµατα για την αντιµετώπιση του προσφυγικού ζητήµατος µέσω όµως Μ.Κ.Ο.  Ως 

Τοπική Αυτοδιοίκηση συνολικά, διεκδικούµε τα χρήµατα τα οποία θα έρθουν από την 

Ε.Ε., να διατεθούν µέσω του υφιστάµενου κρατικού µηχανισµού, για να 

χρησιµοποιηθούν για το σκοπό αυτό και όχι µέσω των ΜΚΟ. Να δούµε σήµερα σαν 

∆ήµος, πως µπορούµε να συµµετέχουµε κι εµείς στην αντιµετώπιση του 

προσφυγικού ζητήµατος και να συµπαρασταθούµε και στους άλλους ∆ήµους. 

Ο ∆ηµοτικός Σύµβουλος κ. Σουλδάτος Απόστολος τόνισε ότι δεν υπάρχουν 

µόνο πρόσφυγες, αλλά και παράνοµοι µετανάστες και πρέπει να γίνει διαχωρισµός. 

Ο ∆ηµοτικός Σύµβουλος κ. Χιώτης ∆ηµήτριος - Μαρίνος, ανέφερε τα 

παρακάτω: 

Υπήρξε κάποια πίεση να παραχωρηθεί χώρος φιλοξενίας από όλους τους 

∆ήµους; Η κατάσταση στην Ελλάδα είναι τραγική. Πρέπει να υπάρξει αντίδραση από 

την Περιφέρεια και τους ∆ήµους ως προς το θέµα. Θα θιγεί ο τουρισµός της περιοχής 

µας. Ήθελαν να µας πάρουν την αστυνοµία. Το Κέντρο Υγείας υπολειτουργεί. ∆εν 

υπάρχουν γιατροί. Πρέπει η αντίδραση να είναι µαζική. ∆υστυχώς από τη σηµερινή 

συνεδρίαση απουσιάζει η µείζονα µειοψηφία. Έπρεπε να υπάρχει απόψε οµόφωνη 

απόφαση του ∆ηµοτικού Συµβουλίου. Πρέπει να δώσουµε αγώνα να κρατήσουµε την 

Ελλάδα ψηλά. ∆εν υπάρχει δυνατότητα φιλοξενίας προσφύγων. Πρότασή µας είναι 

ότι ο ∆ήµος µας δεν πληροί τις προϋποθέσεις να φιλοξενήσει πρόσφυγες. ∆εν 

υπάρχουν δυνατότητες. ∆εν είµαστε ρατσιστές, αλλά δεν έχουµε την δυνατότητα να 

φιλοξενήσουµε πρόσφυγες. Κάποιοι θέλουν να καταστρέψουν τον Ελληνισµό και τον 
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χριστιανισµό. Έπρεπε να υπήρχε µέριµνα και για τους Έλληνες που έχασαν τα 

σπίτια τους από την οικονοµική κρίση ; Γιατί κανείς δεν φρόντισε γι’ αυτούς ; 

Ο επικεφαλής της ελάσσονος µειοψηφίας, ∆ηµοτικός Σύµβουλος κ. 

Τσαπράζης Βασίλειος, ανέφερε τα παρακάτω: 

Πρέπει το ∆ηµοτικό Συµβούλιο να έχει ξεκάθαρη πολιτική θέση. Η Μεσόγειος 

πλέον είναι µια µπαρουταποθήκη. Πρέπει να ανησυχούµε για το γεγονός ότι 

καλέσαµε το ΝΑΤΟ στο Αιγαίο. Οι πολιτικοί αρχηγοί, εκτός του Κ.Κ.Ε., συµφώνησαν 

να γίνει η Ελλάδα χώρα εγκλωβισµού. Η Ευρωπαϊκή Ένωση µαζί µε την Ελλάδα 

στηρίζει τους πολέµους που δηµιουργούν τους πρόσφυγες.Πρέπει το ∆ηµοτικό 

Συµβούλιο να απαιτήσει να φύγει το ΝΑΤΟ από το Αιγαίο.  Ο ∆ήµος µας, σύµφωνα 

µε τις δυνατότητές του, πρέπει να ενισχύσει µε τρόφιµα και κουβέρτες τους 

πρόσφυγες που δεν φταίνε σε τίποτα. Η Ευρωπαϊκή Ένωση για άλλη µια φορά 

«αδειάζει» την Ελλάδα. Πρέπει να βγουν πολιτικά συµπεράσµατα. Ο Ελληνικός λαός 

γνωρίζει από προσφυγιά. Οι πρόσφυγες δε θέλουν να µείνουν στην Ελλάδα. Πρέπει 

να τους βοηθήσουµε να πάνε όπου θέλουν. Πρότασή µας είναι να δοθούν 

ταξιδιωτικά έγγραφα σε όλους, ώστε να µπορέσουν να πάνε στις χώρες που θέλουν. 

Μπορούµε να συµβάλλουµε όσο µας αναλογεί. Απαιτείται εναντίωση προς την 

Ευρωπαϊκή Ένωση.  

Ο Πρόεδρος του ∆ηµοτικού Συµβουλίου κ. Χιώτης ∆ηµήτριος, ανέφερε τα 

παρακάτω: 

Όλοι έχουµε ανθρωπιστικά αισθήµατα για όλους, γιατί πρώτα απ’ όλα είµαστε 

άνθρωποι. Ως ∆ήµος δεν έχουµε περιθώριο να διαθέσουµε ούτε ένα ευρώ, καθώς τα 

λιγοστά χρήµατα που καταβάλλουν µε µεγάλες δυσκολίες οι δηµότες µας δεν 

επαρκούν για την εξυπηρέτηση των αναγκών τους. Είµαστε ∆ήµος τουριστικός, 

ορεινός και µειονεκτικός. ∆εν υπάρχουν χώροι για τη φιλοξενία και την εγκατάσταση 

των προσφύγων, ούτε µε τις προδιαγραφές που θέτει το κράτος, ούτε γενικότερα, 

εντός των ορίων του ∆ήµου µας. Αν µπορούµε ο καθένας µε τον τρόπο του σαν 

πολίτες και δηµότες, µε την εποπτεία του ∆ήµου και άλλων φορέων, να βοηθήσουµε 

εθελοντικά συγκεντρώνοντας ανθρωπιστική βοήθεια την οποία και ν’ αποστείλουµε 

στους πρόσφυγες. Σαν ∆ήµος δεν έχουµε δυνατότητα. 

Ο Αντιδήµαρχος κ. Γαρυφάλλου Αναστάσιος, ανέφερε τα παρακάτω: 

Παραβρέθηκα µαζί µε το ∆ήµαρχο στην σύσκεψη στην Περιφέρεια 

Θεσσαλίας. Κανείς δεν είναι πιο ευαίσθητος από τους άλλους. Όλοι ενδιαφερόµαστε 

και για τον τόπο µας και για τους συνανθρώπους µας. Αυτό που κατάλαβα από τη 

συνάντηση είναι ότι κανείς δεν γνωρίζει τι θα γίνει και τι εξελίξεις θα υπάρξουν. Ούτε 

ο Περιφερειάρχης. Οι ∆ήµοι που βρίσκονται κοντά στην Εθνική Οδό θα σηκώσουν το 

µεγαλύτερο βάρος. Από εµάς τους υπόλοιπους ζητείται να συµπαρασταθούµε σ’ 

αυτούς τους ∆ήµους. Το θέµα σε λίγο καιρό θα γίνει το κυρίαρχο ζήτηµα του ∆ήµου 

µας και της χώρας µας γενικότερα. 
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Ο Αντιδήµαρχος ∆.Ε. Ζαγοράς, κ. Κοντογιώργος Απόστολος, ανέφερε τα 

παρακάτω: 

Εκ των πραγµάτων είναι αδύνατο να φιλοξενήσουµε πρόσφυγες, γιατί είµαστε 

µακριά από την Εθνική οδό, δεν έχουµε επαρκή αστυνόµευση, ούτε αρκετούς 

γιατρούς. 

Η Αντιδήµαρχος ∆.Ε. Μουρεσίου, κ. Χριστοδούλου Γεωργία, ανέφερε τα 

παρακάτω: 

Πρέπει απόψε να πάρουµε µια θέση. Καλούµαστε να διαχειριστούµε µια 

τεράστια ανθρωπιστική κρίση. ∆εν πρέπει να νοµίζουµε ότι αυτή η κρίση δεν µας 

αφορά. Το πρόβληµα θα έρθει και σ’ εµάς. Μια ανεξέλεγκτη εισροή ξένων ανθρώπων 

δηµιουργεί προβλήµατα. Πρέπει να βγάλουµε ψήφισµα στήριξης των άλλων ∆ήµων 

που επωµίζονται το βάρος. ∆εν θεωρώ ότι η λύση του προβλήµατος είναι η 

κατάργηση της συνθήκης Σέγκεν  ή του ∆ουβλίνου 2.∆εν είµαι ρατσίστρια. Λυπάµαι 

που δε συµµετέχει η αντιπολίτευση στην σηµερινή συνεδρίαση. Πρέπει σαν ∆ηµοτικό 

Συµβούλιο να ορίσουµε µια επιτροπή, η οποία θα ενηµερώνεται καθηµερινά επί του 

θέµατος. 

Ο κ. ∆ήµαρχος ανέφερε τα παρακάτω: 

Πρέπει να καλέσουµε όλους τους φορείς της περιοχής του ∆ήµου µας, για να 

τους ενηµερώσουµε επί του θέµατος και να γίνει µια επιτροπή για τη συγκέντρωση 

τροφίµων και ρουχισµού. Πρέπει να πάρουµε θέση στο συγκεκριµένο θέµα. 

Συµφωνώ ότι πρέπει να καταγγελθούν οι πολιτικές οι οποίες οδήγησαν σ’ αυτό το 

πρόβληµα. Αλλά παράλληλα πρέπει να δούµε πως θα αντιµετωπίσουµε το 

πρόβληµα. Η κατάσταση είναι οριακή. Να καταλάβουµε το ρόλο µας. Βρισκόµαστε 

στην κόψη του ξυραφιού. 

Η Αντιδήµαρχος ∆.Ε. Μουρεσίου, κ. Χριστοδούλου Γεωργία, ανέφερε τα 

παρακάτω: 

Πρέπει να γίνει ιεράρχηση. ∆εν έχουµε κανένα δικαίωµα να τους αρνηθούµε 

βοήθεια, όσα προβλήµατα και να έχουµε. Κανείς µας δε θέλει να πληγεί ο τουρισµός 

της περιοχής µας. ∆εν πρέπει όµως να κρυβόµαστε. Έχουµε και τέτοιου είδους 

υποχρεώσεις.  

Ο ∆ηµοτικός Σύµβουλος κ. Βασταρδής Κων/νος, ανέφερε τα παρακάτω: 

∆εν συµφωνώ να στηρίξουµε άλλους ∆ήµους. Ότι µπορεί να κάνει ο καθένας 

µας µόνος του. Ο τουρισµός της περιοχής µας θα δεχθεί µεγάλο πλήγµα.  

Ο κ. ∆ήµαρχος, ανέφερε τα παρακάτω: 

Το σηµερινό ∆ηµοτικό Συµβούλιο έγινε για να ενηµερωθεί το σώµα επί του 

θέµατος. Είµαστε παρόντες στην κρίση και θα κάνουµε ότι χρειαστεί για να 

βοηθήσουµε. 

Ο ∆ηµοτικός Σύµβουλος κ. Κουτσελίνης Προκόπιος, ανέφερε τα παρακάτω: 
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Η απόφαση του ∆ηµοτικού Συµβουλίου είναι ξεκάθαρη. ∆εν έχουµε χώρους 

φιλοξενίας για τους πρόσφυγες. Είµαστε τουριστικός ∆ήµος µακριά από την Εθνική 

οδό. Σαν Αγροτικός Συνεταιρισµός µπορούµε να τους στείλουµε µήλα.  

Ο ∆ηµοτικός Σύµβουλος κ. Ρεπανίδης Βασίλειος, ανέφερε τα παρακάτω: 

Ο ∆ήµος µας δεν έχει οικονοµική δυνατότητα, ούτε διαθέτει χώρους φιλοξενίας για 

τους πρόσφυγες. Θα δείξουµε τον ανθρωπισµό µας ως δηµότες και µόνο.  

Ο Πρόεδρος του ∆ηµοτικού Συµβουλίου, κ. Χιώτης ∆ηµήτριος, ανέφερε τα 

παρακάτω: 

Όπως προανέφερα, ως ∆ήµος δεν έχουµε τη δυνατότητα να συνδράµουµε, 

ούτε έχουµε χώρους προς διάθεση για την φιλοξενία των προσφύγων. Είµαστε 

τουριστικός ∆ήµος και εκφράζουµε την ανθρωπιστική µας διάθεση, µε την 

συγκέντρωση τροφίµων και ρουχισµού µέσω του εθελοντισµού. 

Ο κ. ∆ήµαρχος, ανέφερε τα παρακάτω, καταθέτοντας και σχετική πρόταση 

προς ψήφιση στο σώµα : 

Το ∆ηµοτικό Συµβούλιο αναγνωρίζει την κρισιµότητα των ωρών και των 

προβληµάτων. Η Τοπική Αυτοδιοίκηση επωµίζεται βάρη που δεν της αναλογούν. Η 

οικονοµική κατάσταση του ∆ήµου µας δε µας επιτρέπει να βοηθήσουµε. Το 

οικονοµικό πλαίσιο που διέπει την Τοπική Αυτοδιοίκηση είναι τέτοιο που δεν 

επιτρέπει την παροχή καµιάς βοήθειας. Ανθρωπιστικά, όποιος θέλει µπορεί να 

βοηθήσει. Στο ∆ήµο µας δεν υπάρχουν χώροι φιλοξενίας που να πληρούν τις 

προδιαγραφές που ζητούνται. Καταγγέλλουµε την Ευρωπαϊκή Ένωση και την 

Κυβέρνηση που θα χρηµατοδοτήσουν το προσφυγικό µέσω Μ.Κ.Ο.  

Στη συνέχεια, ο κ. Πρόεδρος κάλεσε το Σώµα σε ονοµαστική ψηφοφορία 

προκειµένου να αποφασίσει επί του θέµατος.  

Υπέρ της πρότασης του κ. ∆ηµάρχου, όπως αυτή παρουσιάζεται αναλυτικά 

ανωτέρω, ψήφισαν όλοι οι παρόντες  ∆ηµοτικοί Σύµβουλοι, ήτοι: 

Ο ∆ηµοτικός Σύµβουλος κ. Σουλδάτος Απόστολος, ο Πρόεδρος του ∆ηµοτικού 

Συµβουλίου κ. Χιώτης ∆ηµήτριος, ο Αντιδήµαρχος κ. Κοντογιώργος Απόστολος, οι 

∆ηµοτικοί Σύµβουλοι κ. Χιώτης ∆ηµήτριος - Μαρίνος, κ. Βασταρδής Κων/νος, ο 

Αντιδήµαρχος κ. Γαρυφάλλου Αναστάσιος, οι ∆ηµοτικοί Σύµβουλοι, κ. Καουνάς 

Βασίλειος, κ. Ρεπανίδης Βασίλειος, κ. Κουτσελίνης Προκόπιος και ο κ. Τσαπράζης 

Βασίλειος. 

Επίσης υπέρ της πρότασης του κ. ∆ηµάρχου, όπως αυτή παρουσιάζεται 

ανωτέρω, ψήφισαν όλοι οι παρόντες Πρόεδροι της ∆ηµοτικής και των Τοπικών 

Κοινοτήτων, ήτοι: 

Ο Πρόεδρος της ∆.Κ. Ζαγοράς κ. Ψαθάς Γεώργιος, ο Πρόεδρος της Τ.Κ. 

Πουρίου κ. Χιώτης Νικόλαος, ο Πρόεδρος της Τ.Κ. Αγίου ∆ηµητρίου κ. Χριστοδούλου 

Αλέξανδρος, ο Πρόεδρος της Τ.Κ. Μούρεσι κ. Μαµούρης Ευάγγελος και  ο Πρόεδρος 

της Τ.Κ. Τσαγκαράδας κ. Νάνος Παναγιώτης. 
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Η Αντιδήµαρχος κ. Χριστοδούλου Γεωργία, απουσίαζε κατά τη διάρκεια της 

ψηφοφορίας. 

Ο ∆ηµοτικός Σύµβουλος κ. Τσελεπής Απόστολος, αποχώρησε κατά την 

διάρκεια της συζήτησης του θέµατος. 

Το ∆ηµοτικό Συµβούλιο, αφού έλαβε υπόψη :  

• Την πρόταση του κ. ∆ηµάρχου  

• Τ’ αποτελέσµατα της ονοµαστικής ψηφοφορίας.  

• Τις διάφορες τοποθετήσεις    

• και µετά από διαλογική συζήτηση  

 

ΑΠΟΦΑΣΙΖΕΙ ΟΜΟΦΩΝΑ 

 

Το ∆ηµοτικό Συµβούλιο του ∆ήµου Ζαγοράς -Μουρεσίου, σε έκταση 

συνεδρίασή του, συζήτησε το προσφυγικό και το µεταναστευτικό ζήτηµα. Η κρίση η 

οποία δηµιουργείται στην χώρα µας είναι η µεγαλύτερη µετά από το δεύτερο 

παγκόσµιο πόλεµο. Αυτή τη στιγµή η Τοπική Αυτοδιοίκηση, καλείται να αντιµετωπίσει 

αυτή την κρίση, διότι µέχρι χθες η Πολιτεία ήταν απούσα, επωµιζόµενη βάρη που δεν 

της αναλογούν.  

Ο ∆ήµος Ζαγοράς -Μουρεσίου, δε διαθέτει χώρους φιλοξενίας ,  µε βάση τις 

προδιαγραφές που τέθηκαν στη σύσκεψη των ∆ηµάρχων. Ο ∆ήµος µας είναι 

τουριστικός προορισµός, ορεινός και µειονεκτικός και η οικονοµική του δυνατότητα 

είναι ανύπαρκτη. Με επικεφαλής το ∆ήµο και τη συνεργασία των Φορέων θα 

συγκεντρωθεί βοήθεια και θα διατεθεί στο συντονιστικό όργανο της Περιφέρειας. 

  Καταγγέλλουµε την Ευρωπαϊκή Ένωση και το Υπουργείο Εσωτερικών για 

την πρόθεσή τους η οικονοµική βοήθεια να διατεθεί µέσω Μ.Κ.Ο., ενώ η 

χρηµατοδότηση θα έπρεπε να γίνει µέσα από τους θεσµούς του κράτους και την 

Τοπική Αυτοδιοίκηση. 

 

Η απόφαση αυτή πήρε αριθµό 46/2016.  

Αφού αναγνώσθηκε και συντάχθηκε το παρόν πρακτικό, υπογράφεται ως 

εξής :  

Ο ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ ΤΟΥ ∆.Σ.               ΤΑ ΜΕΛΗ  

(ΑΚΟΛΟΥΘΟΥΝ ΥΠΟΓΡΑΦΕΣ)  

                                       ΠΙΣΤΟ ΑΠΟΣΠΑΣΜΑ  

Ζαγορά, 07.03.2016  

 
Ο ∆ΗΜΑΡΧΟΣ ZΑΓΟΡΑΣ – ΜΟΥΡΕΣΙΟΥ 

 
 

ΠΑΝΑΓΙΩΤΗΣ ΚΟΥΤΣΑΦΤΗΣ  
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